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Kruševački ekološki centar, Regionalna privredna komora i Institut za proučavanje lekovitog
bilja “ Dr Josif Pančić“ iz Beograda, organizovali su 29. novembra 2012. godine tribinu sa
temom “ Mogućnosti za održivu zaštitu prirodnih staništa, organizovano gajenje i korišćenje
lekovitog i začinskog bilja u Srbiji“.

  

Tribini su, pored ostalih, prisustvovali učenici 2. i 3. godine kruševačke Medicinske škole
farmaceutskog smera.

  

Učesnike tribine o gajenju i korišćenju lekovitog bilja, u ime organizatora Regionalne privredne
komore i Kruševačkog ekološkog centra, pozdravili su Dragiša Ranković i Bratislav Poprašić.
Pored privrednog značaja  gajenja i korišćenja lekovitog bilja, o čemu je na početku skupa bilo
reči,  Borivoje Stepanović je govorio o tehnologiji gajenja lekovitog i začinskog bilja u
brdsko-planinskim područjima Srbije.

  

Violeta Popov iz Instituta za proučavanje lekovitog bilja “ Dr Josif Pančić“ iz Beograda
predstavila je preparate  ove renomirane ustanove, a direktor Dragoja Radanović govorio je o
proučavanju bilja i očuvanju ovog resursa.

  

Vest o ovoj tribini preuzeta je sa sajta  RTK .
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http://www.mocbilja.rs/index.php?option=com_content&amp;task=section&amp;id=9&amp;Itemid=47
http://www.rtk.rs/?p=14031

